



## Protokoll styrelsemöte 2018-02-21

### *§1 Mötets öppnande*

Mötet öppnas

### *§2 Närvarande ledamöter*

1. Christoffer Isaksson
2. Sara Holm
3. Filip Aminoff
4. Rufus Lindh
5. Cecilia Johansson
6. Victor Abrahamsson
7. Tove Sjöstrand
8. Hannah Thyni Johansson
9. Nils Överli
10. Malin Petrén
11. Thobias Fleischer
12. Wilma Lövstedt

Alla är närvarande inom 20 minuter efter mötets öppnande.

### *§3 Val av mötesordförande*

Hanna Thyni Johansson väljs till mötets ordförande.

### *§4 Val av mötets sekreterare*

Cecilia Johansson väljs till mötets sekreterare.

### *§5 Val av justerare*

Victor Abrahamsson och Hannah Thyni Johansson väljs till justerare.

## §6 *Fastställande av dagordning*

### **Ändringar**

§15(samarbete föreläsning) flyttas till §7

§16(institutionslunch) flyttas till §8.

§17(kontaktpersoner) flyttas till §9

§19 (JF 50 år) flyttas till §11

§14 (JURO) flyttas till §12

§20 (HHGS) ersätts av GAIUS och flyttas till §10

§17 (fotografering) läggs till

Dagordningen fastställs med dessa ändringar.

## §7 *Samarbete föreläsning*

Utbildningsansvarig har initierat kontaktat med ett företag angående en föreläsning om jämställdhet och bett dessa om en offert. Olika finansieringsmöjligheter samt datum för eventet diskuterades styrelsen emellan.

## §8 *Institutionslunch*

Styrelsen beslutar att införa ett nytt projekt som innebär en vanlig lunch där studenter, JFs inspector och pro-inspector, representanter från institutionen samt från näringslivet sitter ner och samtalar. Det trycks på marknadsföring för eventet. Första tillfället bestäms till den 1/3 kl.12.00.

## §9 *Kontaktpersoner*

Ett nytt projekt med stödpersoner för juniora jurister i arbetslivet diskuteras. Samtal förs med inspector och prosinspector.

## §10 *GAIUS*

Styrelsen diskuterar tillsättning av GAIUS projektledare för nästa verksamhetsår.  
Ordförande redogör för möte med Kåren angående GAIUS i relation till budgeten.

### *§11 JF 50-år*

Ordförande har kontaktat tidigare ordförande i JF (2014/2015) och bett dem att gräva i föreningens historia. Förslag att lägga allt krut på balen och inte ha ett extra event. Det trycks på marknadsföringen, 50 ska synas överallt.

### *§12 Juro*

Ordförande för JURO kommer inte besöka Örebro och mötet där blir inte av.  
Alla lärosäten ska ha representation på alla baler, Örebros bal sammanfaller med diplomeringen. Beslut om vilka som ska delta skjuts upp till nästa möte.  
JURO diskuterade även att utöka antalet möten. Karlstad ämnar att vara med i JURO men är inte där ännu.

### *§13 Expeditionspass*

Syftet framhålls vara att folk ska vilja komma och ställa frågor på passen (måndagar 12.00- 13.00). Folk behöver veta om att det finns. Olika planer om marknadsföring diskuteras. Expeditionspasset 26/2 krockar med annan aktivitet och det behöver meddelas om att det flyttas. Under passen ska ansvarige städa JF-rummet och kontoret i mån om tid.

### *§14 Rutiner JF-kontoret*

Rutiner för styrelsens kontor diskuteras.

### *§15 Kick-off*

Boule den 12/3 är fastslaget.

### *§16 SJM*

Tove kan ställa upp under banketten på kvällen den 23/3.

### *§17 Fotografering*

Bestäms till 6/3 kl. 10.00. Klädkoden är preliminärt kavaj, svarta byxor och en vit skjorta.

### *§18 Motioner årsmöte 2017*

Förra årsmötet röstades två motioner igenom, om detta ska aktualiseras inför nästa styrelse krävs att vi kallar till ett extrainsatt årsmöte. Förslag på tidpunkt för årsmöte är någon gång i april. Återkommer med förslag nästa möte.

### *§19 Medaljer*

Ordförande för fram en idé om att införa fler medaljer som delas ut av JF.

### *§20 Skugga en jurist*

Delegeras till vederbörande.

### *§21 Handelsjuristerna*

Ordförande hade möte med VDn för handelsjuristerna (HJ) där de kom fram till att det vore bra med tätt samarbete och ett gemensamt event i samband med HJ's nästa rekryteringsperiod.

### *§22 Godkännande av evenemangsutskott*

Elsa Körle T2

Alice Persson T2

Marcus Ljungberg T2

Styrelsen godkänner dessa.

### *§23 Övrigt*

Det diskuteras en lösning för inköp av högtidskläder.

Brandriskutbildning är obligatorisk inför diplomeringen.

### *§24 Nästa möte*

7/3 - 2018

*§25 Mötets avslutande*

Mötet avslutas